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Hierbij een antwoord op vraag 8 Lees je nog even mee

8

Is de kwaliteit van de reguliere zorg alweer op het niveau van voor de coronacrisis Zo nee wanneerverwacht u dat dit het geval zal

zijn in het scenario dat zich geen tweede golf voordoet

Antwoord 8

De afschaling van de reguliere zorg heeft met name invloed gehad op de toegankelijkheid van zorg en niet zozeer op de kwaliteit

Kijkend naar die toegankelijkheid kan ik u meedelen dat de reguliere zorg zich goed herstelt Uiteraard hebben de Covid 19

maatregelen zoals het anderehalvemeterprotocol ook invloed op de zorgcapaciteit in instelling Daarom blijft het belangrijk om

patienten zoveel mogelijk passende zorgte geven binnen deze anderhalvemetersamenleving Dat betekent bij voorkeur het geven

van zorg op afstand bijvoorbeeld door het gebruik van digitale toepassingen

Dank alvast

Groeties |n
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Verzonden donderdag 20 augustus 2020 15 38
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Hierbij

De afschaling van de reguliere zorg heeft met name invloed gehad op de toegankelijkheid van zorg en niet zozeer op de kwaliteit

Kijkend naar die toegankelijkheid kan ik u meedelen dat de reguliere zorg zich goed herstelt Uiteraard hebben de Covid 19

maatregelen zoals het anderehalvemeterprotocol ook invloed op de zorgcapaciteit in instelling Daarom blijft het belangrijk om

patienten zoveel mogelijk passende zorg te geven binnen deze anderhalvemetersamenleving Dat betekent bij voorkeur het geven

van zorg op afstand bijvoorbeeld door het gebruik van digitale toepassingen
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Verzonden donderdag 20 augustus 2020 11 35
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Onderwerp FW 2e set Kamervragen Baudet

Zie onderetaande vraag zou jij hier naar kunnen kijken
Thanks ^S|
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Verzonden donderdag 20 augustus 2020 11 24
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Ik heb toch nog een vraagje Ik zie dat bij de verdeling van de vragen bij vraag 8 geen specifieke naam is neergezet wel PZO

met vraagtekens De vraag is denk ik dus niet specifiek uitgezet bij iemand van PZO Maar ik zie wel dat de vragen daaromheen

door CZ zijn beantwoord al dan niet in overleg met PZO
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Is de kwaliteit van de reguliere zorg alweer op het niveau van voor de coronacrisis Zo nee wanneer verwacht u dat dit het geval zal

zijn in het scenario dat zich geen tweede golf voordoet PZO

Mijn vraag zou jij een poging willen wagen deze vraag te beantwoorden Mocht dat niet lukken weet je toevallig bij wie ik van

PZO deze vraag kan uitzetten

Je helpt mij enorm Alvast bedankt

Met vriendelijke groet

Beleidsmedewerker |

Ministerie van Volksqezondheid Welzijn en Sport Directie Publieke Gezondheid|

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

Afwezig op vrijdag
www riiksoverheid nl |
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Hallo

BijgalWffl^ een revisie op de antwoorden alleen het antwoord op vraag 19 is aangepast tov de versie die ik je gisteren
mailde Kan je dit nog doorvoeren
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Hierbij de bijdrage vanuit CZ vraag 5 6 7 9 19
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Beste collega s

Ik kom weer op de radar voor de beantwoording van deze kamervragen en wil jullie vragen uiterlijk donderdag 20 augustus om

10 00 mij de antwoorden op deze vragen te sturen We richten ons erop om deze antwoorden tegelijk met de beantwoording van

de eerdere set vragen van Baudet uit te sturen Daar hebben we inmiddels een concept versie van en stuur ik als bijlage ter

informatie mee

Laat het weten als je vragen hebt
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Collega s

Inmiddels is er weer een nieuwe set vragen van lid Baudet binnen waarvoor ik jullie bijdragen nodig heb Eerst maken we werk

van alle kamervragen die er liggen en nog voorafgaand aan het debat uit moeten Na het debat kom ik weer op de radar voor de

beantwoording van deze vragen en termijnen daarvoor Ik wil jullie nu vooral alvast op de hoogte stellen van deze vragen en de

verdeling Zie daarvoor de bijlage In de pen klimmen hoeft dus nog niet Mocht je andere ideeen hebben bij de aan jou
toebedeelde vragen of is een andere collega geschikter laat het me dan weten
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Verzonden dinsdag 4 augustus 2020 14 26

Onderwerp FW Vragenformulier 04 08 2020

Attentie PG

2020Z14480

ingezonden 4 augustus 2020

Vragen van het lid Baudet FvD aan de ministers van Volksgezondheid Welzijn en Sport van Binnenlandse Zaken en

Koninkrijksrelaties en van Justitie en Veiligheid over de ontwikkelingen random het coronavirus

Attentie PG

2020Z14481

ingezonden 4 augustus 2020

Vragen van het lid Van Gerven SP aan de minister van Volksgezondheid Welzijn en Sport over het bericht Testen testen

testen maar hoe

NB Kunt u deze vragen beantwoorden voor het komende debat op 12 augustus aanstaande

Attentie PG

2020Z14482

ingezonden 4 augustus 2020

Vragen van de leden Futselaar en Hijink beiden SP aan de ministers van Landbouw Natuur en Voedselkwaliteit van

Volksgezondheid Welzijn en Sport en van Sociale Zaken en Werkgelegenheid over het bericht dat bij een slachthuis in Helmond

werknemers al dan niet in opdracht van de werkgever ziekteklachten verzwegen

NB Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen over hetzelfde onderwerp van het lid Wassenberg ingezonden 3

augustus 2020 vraagnummer 2020Z14464


